
Protokół Nr 22/21 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi z 11 stycznia 2021 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki 

w godz. 13.00 do 16.40. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności 

2. Pan Krzysztof Wojciech Jaworski – Burmistrz Trzcianki  

3. Pan Witold Putyrski –Zastępca Burmistrza Trzcianki 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia 

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca komisji pani 

Aneta Flis, witając wszystkich radnych obecnych na posiedzeniu oraz 

zaproszonych gości.  

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia 

Przewodnicząca komisji Aneta Flis przeczytała porządek posiedzenia.  

Radna Jadwiga Durejko złożyła wniosek, aby wyłączyć z porządku 

posiedzenia punkt 4, czyli wypracowanie opinii do projektu budżetu gminy 

Trzcianka na 2021 rok. Komisja odrzuciła wniosek radnej w głosowaniu: za 2, 

przeciw 6, wstrzymujących się 0. 

Następnie radny Wincenty Kilian złożył wniosek, aby zmienić porządek 

obrad w następującej kolejności: 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 21/20 z dnia 28.09.2020 r.  

4. Sprawy wniesione do Komisji. 

5. Wypracowanie przez komisję opinii do projektu budżetu gminy Trzcianka 

na 2021 rok. 

6. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 

7. Wnioski komisji i ich realizacja.  



8. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja zatwierdziła zmianę porządku posiedzenia w głosowaniu: za 8 

(jednogłośnie, w głosowaniu brało udział 8 radnych). 

 

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu Nr 21/20 z dnia 28.09.2020 r. 

Protokół Nr 21/20 z dnia 28 września 2020 r. został zatwierdzony w głosowaniu: 

za 8 (jednogłośnie, głosowało 8 radnych). 

 

Ad 4) Sprawy wniesione do Komisji 

Następnie przewodnicząca komisji Aneta Flis poinformowała o piśmie 

przekazanym do komisji przez Burmistrza Trzcianki o naborze wniosków na 

dofinansowanie inwestycji w gminach, w których w przeszłości funkcjonowały 

PGR-y. Pismo z projektami wniosków dla gminy Trzcianka stanowi załącznik Nr 

1 do protokołu. 

Przewodnicząca Aneta Flis zaprezentowała 5 projektów wniosków, z 

których komisja powinna wytypować 3: 

1. Pokrzywno – modernizacja dróg i chodników na terenie byłego osiedla PGR 

oraz przy Kościele (950.000 zł dofinansowania). 

2. Runowo – modernizacja dróg i rozwiązanie problemu gospodarki ściekowej na 

terenie byłego osiedla PGR oraz przy Kościele (950.000 zł). 

3. Wrząca – budowa sali wiejskiej z zagospodarowaniem terenu rekreacyjnego 

wokół (850.000zł). 

4. Stobno (Suszarnia) – budowa dróg dojazdowych do terenu byłego PGR (950.000 

zł). 

5. Siedlisko – modernizacja przychodni zdrowia wraz z otoczeniem (900.000 zł). 

Rekomendacje radnych przedstawiały się następująco: 

Radny Wincenty Kilian zauważył, że najpilniejszą inwestycją są drogi, 

dlatego wskazał projekty dotyczące wsi Runowo i Stobno (Suszarnia). 

Radny Jan Czarnecki zarekomendował projekt dotyczący Stobna oraz 

Wrzącej – dofinansowanie budowy sali wiejskiej. 



Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki poinformował, że w Stobnie 

został już złożony wniosek o dofinansowanie budowy tej drogi ze środków 

marszałkowskich na kwotę 112,5 tys. zł i drugie tyle należałoby dołożyć z budżetu 

gminy - dofinansowanie drogi w technologii z płyt jomb (natomiast w ramach 

omawianego na posiedzeniu komisji konkursu droga może być wykonana z innej 

nawierzchni).  

Radna Jadwiga Durejko zaproponowała, że dofinansowanie przychodni w 

Siedlisku można zrealizować z środków budżetu gminy, a w Siedlisku w ramach 

omawianego dofinansowania stworzyć żłobek.  

Burmistrz poinformował, że czekał na wnioski o dofinansowanie utworzenia 

żłobków do końca roku 2020 r., ale taki nie wpłynął.  

Radna Jadwiga Durejko, podobnie jak radny Wincenty Kilian, 

zaproponowała, by złożyć wniosek o dofinansowanie budowy drogi w Runowie. W 

Siedlisku sugeruje jednak żłobek.  

Burmistrz Krzysztof Jaworski przypomniał, że wniosek dotyczący Siedliska 

„Modernizacja przychodni zdrowia” został już złożony w poprzednim naborze 

i dotyczy adresów, zarówno Siedlisko nr 2 i  Siedlisko nr 3. Te adresy są 

teoretycznie pod kątem przychodni, ale temat jest otwarty, może uda się 

sfinansować obydwie inwestycje.  

Radna Janina Kamińska zaproponowała przyjęcie wniosków dla wsi: 

Pokrzywno, Runowo i Stobno argumentując, że warto skupić się na drogach.  

Radny Zygmunt Czarny poparł propozycje radnej Jadwigi Durejko. 

Radny Ryszard Wilant zaproponował dodać kolejny projekt wniosku 

dotyczący ul. Stodolnej w Białej. 

Radny Józef Łastowski zauważył, że wszystkie projekty wniosków są trafne, 

ale zaproponował 3 następujące: Wrząca, Runowo i Stobno. Powinna być jednak 

zrobiona rezerwacja na Siedlisko, jeśli nie uzyska dofinansowania w trwającym 

naborze. 



Radny Wincenty Kilian zaproponował, aby stworzyć żłobek w Siedlisku 

(wartość ok 1 mln zł). W drugiej kolejności budowa drogi w Stobnie (ok 1 mln zł) i 

pozostałe środki, które zostaną przeznaczyć na budowę dróg w Runowie.  

Radna Jadwiga Durejko zauważyła, że Stobno i Runowo to bardzo silne 

propozycje. Natomiast przychodnia w Siedlisku jest sprawą bardzo pilną i prosi o 

jej poparcie.  

Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki przypomniał, że wniosek o 

modernizację przychodni w Siedlisku jest już zgłoszony we wcześniejszym 

konkursie i nadal czeka na wyniki. 

Przewodnicząca Aneta Flis przedstawiła swoje propozycje wniosków 

do dofinansowania: Siedlisko (jeśli nie wejdzie w aktualnym konkursie), 

Pokrzywno, Runowo i Wrząca. 

Radny Wincenty Kilian stwierdził, że warto jednak skupić się na drogach, a 

na salę wiejską we Wrzącej spróbować znaleźć dofinansowanie w innych 

konkursach. 

Radny Józef Łastowski dopytał burmistrza Krzysztofa Jaworskiego, czy w 

jednym projekcie o dofinansowanie można wskazać 4 różne drogi w Runowie? Czy 

nie będzie to negatywnie zaopiniowane? 

Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki stwierdził, że ciężko 

odpowiedzieć. Jeśli mowa o zbliżonych drogach, zapewne da się to obronić. Im 

bardziej elementy wniosku są dookreślone, tym lepiej. 

Radny Wincenty Kilian złożył wniosek formalny, aby stanowisko komisji w 

sprawie wytypowania 3 wniosków do dofinansowania przedstawiał się 

następująco: 

1. Siedlisko i budynek po przedszkolu (awaryjnie Biała, ul. Stodolna). 

2. Stobno (Suszarnia). 

3. Runowo. 

Przewodnicząca Aneta Flis zaproponowała, że jeśli wniosek radnego 

Wincentego Kiliana nie zostanie przyjęty, proponuje wnioski: 

1. Pokrzywno. 



2. Wrząca. 

3. Runowo. 

Kolejny wniosek formalny złożył radny Jan Czarnecki, aby wytypować 

wnioski: 

1. Stobno. 

2. Wrząca. 

3. Runowo. 

Przewodnicząca Aneta Flis poinformowała, że jeśli wniosek radnego 

Wincentego Kiliana zostanie przyjęty, komisja nie będzie głosowała kolejnych 

propozycji. 

Propozycja radnego Wincentego Kiliana została zatwierdzona w głosowaniu: 

za 5 ( przy 8 głosujących radnych). 

Radny Józef Łastowski złożył wniosek formalny, aby awaryjnie jeśli 

Siedlisko zostanie sfinansowane z innego źródło, to zaproponować wniosek 

dotyczący dofinansowanie sali wiejskiej we Wrzącej. Radny Łastowski wyraził 

jednocześnie swój sprzeciw wobec awaryjnego głosowanie na ul. Stodolną w 

Białej. 

Wniosek formalny złożony przez pana radnego Łastowskiego został 

przegłosowany: za 7, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

Stanowisko w sprawie zgłoszenia wniosków o dofinansowanie Komisji 

Środowiska i Rozwoju Wsi przedstawia się następująco: 

1. Runowo – modernizacja dróg 

2 . Stobno (Suszarnia) – budowa drogi dojazdowej 

3. Siedlisko – modernizacja przychodni zdrowia (awaryjnie Wrząca – budowa sali 

wiejskiej) 

Kolejną sprawą wniesioną do komisji było pismo, zawierające odpowiedź do 

państwa zamieszkujących we wsi Siedlisko, którzy zgłaszali prośbę o przyłączenie 

do wodociągów.  



Pan Witold Putyrski Zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśnił, że ci Państwo 

wnioskowali od dłuższego czasu o dołączenie do wodociągów. Koszt został 

poprzedzony analizą ZIK-u, jest on zbyt duży i nieopłacalny na tę chwilę.  

Przewodnicząca komisji Aneta Flis ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie Komisja Środowiska i Rozwoju Wsi rozpoczęła dyskusję w 

punkcie, jak poniżej: 

Ad 5) Wypracowanie przez komisję opinii do projektu budżetu gminy 

Trzcianka na 2021 rok. 

Przewodnicząca Aneta Flis rozpoczęła dyskusję w celu wypracowania opinii 

do projektu budżetu gminy Trzcianka na 2021 rok.  

Pan Witold Putyrski Zastępca Burmistrza przypomniał, że pan Krzysztof 

Jaworski Burmistrz Trzcianki wraz z panią Joanną Zieńko Skarbnik gminy 

przedstawili cały budżet podczas prezentacji w dniu 15 listopada, natomiast wyraził 

gotowość odpowiedzi na pytania radnych.  

Radny Józef Łastowski poprosił o wyjaśnienie na co przeznaczone są kwoty 

z: 

- rozdziału 01042 Wyłączenie z produkcji gruntów rolnych na kwotę 100.000,00 zł, 

- rozdziału 60014 Drogi publiczne powiatowe, 

- rozdziału 60016 Drogi publiczne gminne. 

Pan Witold Putyrski Zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśnił, że wszystkie 

pozycje wydatków są opisane w załączniku nr 7 do uchwały. Pozycja z rozdziału 

01042 dotyczy budowy drogi dojazdowej do gruntów rolnych z Funduszu Gruntów 

Rolnych w technologii z płyty jomb. Zapisana w budżecie w wydatkach 

majątkowych kwota 75 tys. zł dotyczy koncepcji obwodnicy wschodniej. Kwota 

791 tys. zł + 60 tys. zł przewidziana jest na realizację dogi dla rowerów przy 

jeziorze Logo w stronę Sarcza. Kolejno wyjaśnił, że kwota w wysokości 60 tysięcy 

złotych dotyczy pomocy dla powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego na projekty 

techniczny drogi z Białej do Trzcianki, łącznie z drogą dla rowerów. Następnie 

objaśnił wydatki z rozdziału 60016, które obejmują m.in. budowę chodnika na ul. 

Broniewskiego, budowę drogi gminnej Niedźwiedziówki, inwestycje w zakresie 



bezpieczeństwa (wysokie skrzyżowanie na ul. Konopnickiej), budowa dróg na os. 

XXX-lecia, opracowanie projektu organizacji ruchu w Trzciance, przebudowa ul. 

Krętej czy modernizacja drogi w Górnicy. 

Radna Jadwiga Durejko poprosiła pana Witolda Putyrskiego, aby 

kontynuował opisanie propozycji budżetu na 2021 r.  

Pan Witold Putyrski opisał następnie plany wydatków majątkowych z działu 

630 Turystyka. 

Radny Zygmunt Czarny dopytał, ile będzie kosztowała inwestycja dotycząca 

budowy tarasu widokowego w Radolinie.  

Pan Witold Putyrski wyjaśnił, że wydatek na tarasy to 190 tys. zł, w tym 

przeszło 71 tys. zł to kwota dotacji.  

Radni Jadwiga Durejko i Józef Łastowski wyrazili dezaprobatę do znaczącej 

kwoty wkładu gminy do inwestycji, jaką jest taras widokowy w Radolinie.  

Kolejne wydatkiem w ramach działu 630 jest „Dmuchany Park Wodny nad 

Logo” w kwocie 93 750 zł.  

Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki omówił planowane wydatki w 

ramach działu 700 Gospodarka mieszkaniowa.  

Pan Witold Putyrski Zastępca Burmistrza kontynuował omawianie budżetu 

poprzez objaśnienie wydatków między innymi w dziale 710 Działalność usługowa 

(m.in. budowa kolumbarium), dziale 750 Administracja publiczna (m.in. remont 

strychu w budynku Urzędu Miejskiego Trzcianki, zakup platformy zakupowej), 

dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (m.in. 

rozbudowa systemu monitoringu) czy dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska (m.in. budowa kanalizacji deszczowej w Smolarni, oświetlenie ulic w 

gminie czy budowa punktu przeładunkowego).  

Przewodnicząca komisji Aneta Flis dopytała, czy już powstała 

kompostownia. 

Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki odpowiedział, że jeszcze nie – 

jest to planowane w ramach inwestycji w projekcie budżetu: Budowa punktu 

przeładunkowego na PSZOK 



Pan Witold Putyrski podsumował omawianie projektu budżetu informując 

iż łączna kwota wydatków majątkowych bez spodziewanych dotacji wynosi niecałe 

6 mln 327 tys. zł.  

Następnie przewodnicząca komisji Aneta Flis poinformowała, że Regionalna 

Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu. 

Burmistrz Krzysztof Jaworski wyraził gotowość odpowiedzi na dalsze 

pytania członków komisji i krótko wyjaśnił, gdzie gmina może spodziewać się 

oszczędności (m.in. rezerwa do dopłat za śmieci, PPK).  

Radny Zygmunt Czarny przypomniał, że złożył 8 wniosków wyrażających 

potrzeby mieszkańców z jego okręgu. W projekcie budżetu zauważył tylko 1.  

Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki zauważył, że uwzględnione są 4 

wnioski, tylko nie wszystkie są obecnie ujęte w budżecie. 

Przewodnicząca komisji Aneta Flis poddała pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu budżetu gminy Trzcianka na 2021 rok.  

Komisja Środowiska i Rozwoju Wsi zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu 

w głosowaniu: za 2, przeciw 0, wstrzymało się 6. 

Ad 6) Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku 

Przewodnicząca komisji Aneta Flis przedstawiła przygotowaną przez siebie 

propozycję planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku.  

Na styczeń zostało zaplanowane zaopiniowanie projektu budżetu gminy 

Trzcianka. Na luty zaplanowano Raport/analizę systemu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi, zapobieganie bezdomności (wizyta w schronisku). Na marzec 

zaplanowano dwa punkty: organizację dożynek i powołanie komisji konkursowych 

związanych z dożynkami, analizę regulaminu przydomowych oczyszczalni celem 

ułatwienia dofinansowań oraz spotkanie z przedstawicielami nadzoru budowlanego 

w sprawie informacji, funkcjonowania i budowy zbiorników bezodpływowych i 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Na kwiecień zaplanowano: analizę 

gospodarki śmieciowej od zużytej wody i wizytację PSZOK-u i KOMBUD, analizę 

stanu dróg po sezonie zimowym i poproszenie sołtysów o wytypowanie dróg 

najbardziej newralgicznych, gdzie komisja zaplanowałaby ewentualne wizytacje. 



W nawiązaniu do punktu powyżej, pan Witold Putyrski poprosił, by 

wytypowanie dróg nastąpiło wcześniej, ponieważ wiąże się to z przygotowaniem 

projektów do realizacji, które w związku z warunkami formalnymi do spełnienia 

zajmują dużo czasu.  

Przewodnicząca komisji Aneta Flis zgodziła się na przełożenie punktu na 

miesiąc luty w brzmieniu: Harmonogram modernizacji dróg w gminie Trzcianka. 

Pan Krzysztof Jaworski Burmistrz Trzcianki zaproponował od razu, by w 

harmonogramie znalazła się droga między Górnicą a Przyłękami (odcinek od drogi 

wojewódzkiej do kościoła). Następnie poinformował, że dla mieszkańców ten 

odcinek drogi jest najważniejszą inwestycją. Planowane jest wyłożenie płyt jomb. 

W związku z powyższym, radna Janina Kamińska złożyła wniosek formalny, 

aby stworzyć projekt drogi Górnica – Przyłęki z płyt jomb. Komisja głosowała 

za przyjęciem wniosku: za było 8 radnych(jednogłośnie-głosowało 8 radnych). 

W związku z przegłosowanym wnioskiem dotyczącym wyboru odcinka 

drogi do modernizacji, w planie na luty zrezygnowano z punktu: Harmonogram 

modernizacji dróg w gminie Trzcianka. 

Na maj przewodnicząca komisji zaproponowała wizytację dróg zgłoszonych 

do modernizacji, kolejność napraw dróg i poboczy oraz wizytację powstałych 

miejsc rekreacyjnych w sołectwach.  

Na czerwiec zaplanowano rozpatrzenie uchwały w sprawie absolutorium za 

2020 rok oraz opracowanie planu prac na II półrocze 2021 roku.  

Radny Wincenty Kilian zaproponował, by analizę gospodarki śmieciowej 

zrobić wcześniej. Zauważył, że warto zorganizować spotkanie dla sołtysów i 

wyjaśnić, że obecnie opłata za śmieci zależeć będzie od ilości zużytej wody.  

Przewodnicząca jednak wyjaśniła, że planuje dokonać analizy po kilku 

miesiącach funkcjonowania nowej metody naliczania opłat za odpady: ocenić jakie 

są jej wyniki i czy ta metoda się opłaca czy nie, jakie są korzyści z tej formy 

naliczania – stąd ten punkt dopiero na kwiecień. 

Przy okazji dyskusji na temat metody naliczania opłat od wody, radna Janina 

Kamińska poprosiła burmistrza Witolda Putyrskiego o rozmowę z ZIK-iem, by od 



nich też szła informacja do mieszkańców, jak będzie wyglądało naliczanie od 

wody. Radna zwróciła uwagę na potrzebę montowania podwójnych liczników  

i poprosiła o sprawne montowanie tychże liczników mieszkańcom i ich legalizację.  

 

Burmistrz Witold Putyrski zobowiązał się, by poinformować pracowników 

ZIK-u, aby informowali właścicieli nieruchomości, by założyli sobie podlicznik  

i go zalegalizowali, bo od zużycia wody są obecnie naliczane opłaty za śmieci.  

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie plan pracy komisji na I 

półrocze 2021 roku i został on zatwierdzony głosami: za 8, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. 

Plan pracy komisji Środowiska i Rozwoju Wsi na I półrocze 2021 roku: 

Styczeń: 

1. Wypracowanie opinii do projektu budżetu gminy Trzcianka na 2021 rok. 

2. Analiza materiałów na sesję. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i realizacja. 

Luty: 

1. Raport/analiza systemu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy (wizyta w schronisku) 

2.Analiza materiałów na sesję. 

3.Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i realizacja. 

Marzec: 

1. Organizacja dożynek i powołanie komisji konkursowych związanych z 

dożynkami 

2.Analiza regulaminu przydomowych oczyszczalni celem ułatwienia dofinansowań 

oraz spotkanie z przedstawicielami nadzoru budowlanego w sprawie informacji, 

funkcjonowania i budowy zbiorników bezodpływowych i przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

3.Analiza materiałów na sesję. 



4.Sprawy wniesione do komisji. 

5. Wnioski komisji i realizacja. 

Kwiecień: 

1. Analiza gospodarki śmieciowej od zużytej wody i wizytacja PSZOK-u i 

KOMBUD-u. 

2. Analiza stanu dróg po sezonie zimowym.  

3.Analiza materiałów na sesję. 

4. Sprawy wniesione do komisji. 

5. Wnioski komisji i realizacja. 

Maj: 

1. Wizytacja dróg zgłoszonych do modernizacji, określenie kolejności napraw dróg 

i poboczy oraz wizytacja powstałych miejsc rekreacyjnych w sołectwach. 

2. Analiza materiałów na sesję. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i realizacja. 

Czerwiec: 

1. Rozpatrzenie uchwały w sprawie absolutorium za 2020 rok. 

2. Opracowanie planu prac komisji na II półrocze 2021 roku. 

3. Analiza materiałów na sesję. 

4. Sprawy wniesione do komisji. 

5. Wnioski komisji i realizacja. 

Ad 7) Wnioski komisji i ich realizacja 

Radny Ryszard Wilant poprosił Pana Witolda Putyrskiego, by wpłynął na 

pracowników ZIK-u, jeśli chodzi o roznoszenie faktur – są one np. rozrzucane na 

podłodze przy drzwiach wejściowych budynku wielorodzinnego. 

Pan Witold Putyrski zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy z ZIK-

iem w tej sprawie.  

Następnie radna Jadwiga Durejko poinformowała, że mieszkańcy wsi nie 

chcą naliczania opłaty za śmieci od zużycia wody. Radna uważała, że powinno być 



naliczanie opłat od osoby i stwierdziła, że metodę naliczania opłat należałoby 

poddać ponownej analizie.  

 

Przewodnicząca Aneta Flis zauważyła, że mieszkańcy wsi, z którymi 

rozmawiała byli faktycznie przeciwko naliczaniu opłat za śmieci od wody, ale jak 

zrozumieli metodę naliczania i skalkulowali, okazało się, że jest to metoda dla nich 

opłacalna i zaczynają się do tego przekonywać.  

Radny W. Kilian zauważył, że problemem nowej metody są koszty 

wynikające z potrzeby przerabiania instalacji w celu montażu liczników wody.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Flis przypomniała, że były wnioski 

mieszkańców wsi, że chcą naliczania opłat od wody. Zasugerowała, by poczekać 

jak wyjdą rozliczenia po tych 4 miesiącach – stąd plan analizy gospodarki 

śmieciowej na kwiecień.  

Radny Józef Łastowski przyznał, że początkowo był przeciwnikiem metody 

naliczania opłat od zużytej wody, teraz jednak utożsamia się z nową uchwałą.  

Radny dodatkowo chciał poruszyć 2 tematy w ramach dyskusji i składania 

wniosków: 

1. Pierwsze pytanie skierowane do Burmistrza Jaworskiego dotyczyło składania 

deklaracji śmieciowych, dlaczego wydłużono termin do 20 stycznia 2021 r. i czy 

już ze złożonych deklaracji wstępnie można stwierdzić, jakie będą wpływy? 

2. Radny poinformował, że nie otrzymał jeszcze harmonogramu wywozu śmieci 

i brak jest informacji na stronie internetowej gminy. Dochodzą również sygnały, 

że śmieci nie są wywożone – może mieszkańcy wystawiają śmieci według starego 

harmonogramu? 

Burmistrz Krzysztof Jaworski ustosunkował się do wniosków radnego: 

1. Termin został przedłużony z przyczyn organizacyjnych (w międzyczasie było 

święto Trzech Króli, 10 stycznia to była niedziela). 

2. Harmonogramy są wydrukowane i dystrybuowane przez Pocztę Polską. W 

aplikacji również można pobrać nowy harmonogram (obecnie dostępne są dwa: 

stary i nowy), ale należy zaznaczyć harmonogram na 2021 rok. Stary harmonogram 



zostanie usunięty z aplikacji, by nie wprowadzać użytkowników w błąd. Na BIP 

również jest zamieszczony nowy harmonogram. 

Odnośnie zużycia wody i prognozowanych wpływów – jeśli chodzi o ilość 

wpływów, są one znane na podstawie deklaracji złożonych przez mieszkańców i 

informacji z ZIK-u. 

Radna Jadwiga Durejko w nawiązaniu do metod naliczania opłaty 

śmieciowej, zwróciła uwagę, że należy dbać o doinformowanie mieszkańców 

gminy, a zwłaszcza wsi, ponieważ nie każdy ma dostęp do Internetu.  

Pan Witold Putyrski zauważył, że warto dać systemowi naliczania opłat od 

zużycia wody więcej czasu i zobaczyć, jak będzie się sprawdzał chociaż po roku.  

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca komisji zamknęła 

posiedzenie komisji.  

 

   Protokolant      Przewodnicząca Komisji 

/-/Paulina Baniak       /-/Aneta Flis  

      


